



Anthony McKenzie 麦安腾

Managing Partner 管理合伙人

D 直线 +65 6911 8311

M 手机 +65 9138 8891

E 电邮 anthony.mckenzie@careyolsen.com

Anthony is the managing partner of our Singapore office and the head of our corporate practice in Asia. He advises on Cayman Islands, British Virgin Islands and Bermuda law and has a broad range of experience in corporate, commercial and finance transactions, including mergers and acquisitions, joint ventures, secured and unsecured financing arrangements, preference share issues and capital markets transactions. He also has significant experience in advising clients on the structuring, formation and maintenance of regulated and unregulated investment funds in the Cayman Islands.

Anthony is ranked as a leading Cayman Islands lawyer by each of The Legal 500, IFLR1000, Chambers Global and Chambers Asia-Pacific. He is recognised by Asian Legal Business in The 2019 Offshore Client Choice List for client service in Asia, with clients describing him as 'extremely approachable with a can-do attitude to providing the advice needed to get transactions over the line'. He has also been identified by China Business Law Journal as one of China's Elite 100 lawyers (Foreign firm) – a member of the A-List of China's legal profession.

Career

Anthony was formerly with Allen & Overy LLP in London and Australia and Maples and Calder in the Cayman Islands. Before that he worked for Clayton Utz in Australia.

Anthony was admitted as a barrister and solicitor of the Supreme Court of Western Australia and the High Court of Australia in 2002, as a solicitor of the Supreme Court of England and Wales in 2006, as an attorney-at-law in the Cayman Islands in 2007, as a solicitor of the Eastern Caribbean Supreme Court (British Virgin Islands) in 2014 and is enrolled as a registered associate in Bermuda.

Anthony是新加坡办公室管理合伙人以及亚洲公司业务负责人。他就开曼群岛、英属维尔京群岛（BVI）和百慕大群岛法律提供意见，他在跨地域管辖的公司、商事及融资交易项目方面具备丰富的经验，包括兼并与收购、合资公司设立、担保及非担保融资计划、优先股发行以及资本市场交易等。他在为客户提供关于开曼群岛受监管以及非监管的投资基金架构、设立以及维护相关法律建议上也具备丰富的经验。



LOCATION 地点

/ Singapore 新加坡



LAWS PRACTISED 执业法律

- / Bermuda 百慕大群岛
- / British Virgin Islands 英属维尔京群岛
- / Cayman Islands 开曼群岛



ADVISES ON 执业专长

- / Banking and Finance 银行与金融
- / Corporate 公司
- / Investment Funds 投资基金
- / Listing Services 上市服务
- / Regulatory 合规与监管
- / Taxation and Economic Substance 税务和经济实质



CONNECT 连接

OFFSHORE LAW SPECIALISTS 离岸法律专业机构

Anthony 被Legal 500、IFLR1000、Chambers Global以及 Chambers亚太评为年度领先开曼律师，入选Asian Legal Business 2019年亚洲客户服务的离岸客户优选名单。客户评价他说“他提供的法律意见非常可行。他秉承积极的态度为交易的顺利开展提供建议”。他也荣登《商法》“中国法律精英100强”（境外律所）榜单，成为中国法律业务A-List成员。Anthony曾任职于Allen & Overy LLP伦敦和澳大利亚分所，以及Maples & Calder的开曼办公室。在此之前，他曾在澳大利亚的Clayton Utz 工作。

Anthony 具有以下国家/地域的律师资格：

- 2002年，澳大利亚执业律师资格
- 2006年，英格兰和威尔士律师资格
- 2007年，开曼群岛执业律师资格
- 2014年，英属维尔京群岛执业律师资格
- 百慕大群岛执业律师资格



WHAT OUR CLIENTS SAY 客户评价

“He is a great lawyer who is commercially minded and pragmatic.”

[Chambers Asia-Pacific](#)

“他是一位商业意识与务实精神兼备的优秀律师。”

[Chambers Asia-Pacific](#)

“Has an excellent depth of knowledge, applies commercial common sense and provides excellent levels of client service.”

[IFLR1000](#)

“他拥有渊博的知识，运用商业意识并提供卓越的客户服务。”

[IFLR1000](#)